
                                              P R O T O K Ó Ł Nr XXI/2004

z obrad sesji  Rady Gminy Michałów w dniu 30 listopada 2004 roku pod 
przewodnictwem Przewodniczącego Rady Gminy – Pana Stanisława Bochenka.

Sesja odbyła się w sali konferencyjnej Urzędu Gminy w Michałowie.

Na sali obrad obecnych jest 11 radnych na stan 14

Sesję rozpoczęto o godzinie 9 –tej , a zakończono o 14 –tej.

Ponadto w sesji udział wzięli:
1.Sołtysi z terenu gminy.
2.Mieszkańcy wsi Węchadłów.
3.Mieszkańcy wsi Michałów.
4.Doradca prawny

Przewodniczący Rady Gminy otwierając sesję wypowiedział „WYSOKA RADO”
Otwieram  zwyczajną sesję Rady Gminy w Michałowie .
Na sekretarza obrad zgodnie z zapisem w Statucie wyznaczam Wiceprzewodniczącego Rady
Gminy Radnego Pana Artura Zycha.
Przewodniczący Rady Gminy zgłasza wniosek o wykreślenie z porządku obrad sesji z punktu
7  podpunktu  przyjęcia  projektu  uchwały  w  sprawie  uchwalenia  Programu  Ochrony
Środowiska dla  gminy Michałów,  jednocześnie  prosi  Wójta  Gminy o wyjaśnienie  w tym
temacie.
Wójt  Gminy  wyjaśnia  ,  że  w  trakcie  rozsyłania  materiałów  do  Panów  radnych  zaszła
konieczność  aby  temat  ten  przełożyć  na  sesję  następną,  z  powodu  braku  niektórych
materiałów , które są niezbędne do jego opracowania. 
Przewodniczący Rady Gminy powyższy wniosek poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.
Następnie  Przewodniczący Rady Gminy w miejsce  punktu  powyższego  zgłasza  wniosek
wprowadzenia  punktu  projektu  uchwały  w  sprawie  sprzedaży  nieruchomości  gminnych
położonych w miejscowości Zagajów.
Wyjaśnia , że jest to nieruchomość po zmarłym Jobczyk  Mieczysławie, który nie posiadał
własnej rodziny ani rodzeństwa  , dlatego obowiązek zarządzania tym mieniem spoczywa na
gminie.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.
Radny Klamiński zwraca się z pytaniem do Wójta , czy będzie projekt uchwały o sprzedaży
działki dla Pana Pitka.
Wójt odpowiada , że temat ten będzie w sprawozdaniu o pracy   Wójta przedstawiony.
Przewodniczący  Komisji  Zdrowia  Oświaty  Kultury  Bezpieczeństwa  Publicznego,
Bezpieczeństwa  Przeciwpożarowego  odczytuje  wniosek  komisji  by przedszkole  w  Turze
Dolnym było filią Zespołu Placówek Oświatowych w Michałowie.
Radny  Klamiński   informuje  ,  że  w  pierwszej  kolejności  musi  być  projekt  uchwały  o
wyłączeniu 
z Zespołu Placówek Oświatowych w Sędowicach , a dopiero włączenie do Michałowa. 
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Przewodniczący Rady Gminy poddaje wniosek Komisji pod głosowanie.
W wyniku głosowania 4 było za 5 przeciw , 2 wstrzymujące.
Przewodniczący Rady Gminy informuje  ,  że  Panowie  Radni  otrzymali  projekt  porządku
obrad sesji , ale dla przypomnienia przedstawię:
1.Otwarcie obrad sesji.
2.Przyjęcie porządku obrad sesji.
3.Przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
4.Informacja Przewodniczącego Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie
   międzysesyjnym.
5.Sprawozdanie Wójta z prac między sesjami.
6.Informacja o realizacji uchwał z poprzedniej sesji.
7.Rozpatrzenie projektów uchwał w sprawach:
- uchwalenia „Programu Ochrony Środowiska dla Gminy Michałów.
- wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2004 rok
- określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości
- zwolnień w podatku od nieruchomości.
- obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku rolnego 
- określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych 
- stawek opłaty targowej terminu płatności , określenia inkasentów oraz wynagrodzenia za

inkaso
- zmieniającej  uchwałę  w  sprawie  wysokości  czesnego  oraz  jego  przeznaczenia  w

przedszkolach publicznych prowadzonych przez gminę
- zmiany formy organizacyjno-prawnej przedszkoli prowadzonych przez gminę Michałów
- stwierdzenia  wygaśnięcia mandatu radnego 
8.Interpelacje i zapytania radnych .
9.Wolne wnioski i informacje.
10.Zamknięcie obrad sesji.

Przewodniczący Rady Gminy przedstawiony porządek obrad sesji  wraz  z  wcześniejszymi
zmianami poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.
Ad. 3. 
Przewodniczący  Rady  Gminy  przechodzi  do  następnego  punktu  porządku
obrad sesji przyjęcie protokołu z poprzedniej sesji.
Informuje , że protokół z poprzedniej sesji  Rady Gminy jest  wyłożony do wglądu na sali
obrad , a także jest dostępny w biurze rady.
Przewodniczący Rady Gminy pyta czy są uwagi .
Radny Ziółkowski zgłasza uwagi do zapisów swoich wypowiedzi.
Uwagi zostały przyjęte .
Przewodniczący Rady Gminy protokół  z  ostatniej  sesji  wraz  z  poprawkami  poddaje  pod
głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za.
Ad. 4.
Kolejnym punktem  porządku  obrad  sesji  jest  informacja  Przewodniczącego
Rady Gminy o działaniach podejmowanych w okresie międzysesyjnym.
Przewodniczący Rady Gminy informuje:
- brałem udział w sesji wspólnej w dniu 11 listopada 2004 z okazji Święta Niepodległości

w  Pińczowie
- Informuję , że wpłynęła rezygnacja Radnego Pana Gnidzińskiego  z funkcji radnego Rady

Gminy Michałów (zacytował rezygnację stanowi załącznik)
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- Przekazuje  odpowiedz  na  pismo  przesłane  do   Komendy  Wojewódzkiej  Policji  w
Kielcach /pismo w załączeniu/

- Odczytał pismo Urzędu Skarbowego w Pińczowie w sprawie oświadczeń majątkowych
- Radnych Grady Gminy w których brakuje niektórych zapisów w rubrykach.
- Odczytał pismo , które zostało przesłane do Pana Pitka w sprawie  zakupu działki.
- Radny Ziółkowski sprzedaż nieruchomości należy do kompetencji Rady Gminy   

o tym czy sprzedajemy czy nie sprzedajemy decyduje Rada Gminy.
         Wójt Gminy czy mam rozumieć , że zgłasza Pan wniosek formalny o zbyciu działki  
         przy szkole w Michałowie .
        Radny Ziółkowski odpowiada , że zastanowimy się nad tym problemem.
        Przewodniczący Rady Gminy na dzień dzisiejszy Pan Pitek otrzymał pismo i może się   
        odwołać.
       Po przedstawionej  informacji  Przewodniczący Rady Gminy prosi  Wójta  Gminy o
przedstawienie sprawozdania Wójta z prac między sesjami.
Wójt Gminy informuje:
- brałem udział w uroczystościach z okazji Święta Niepodległości w Pińczowie
- wnioski na dofinansowanie dróg i wodociągowania  , informuje również  że muszą być

     drogi gminne , które maja nadany numer ewidencyjny , to jest określone ustawą    
     Na terenie gminy dróg gminnych już nie mamy więcej  do asfaltowania , pozostałe
drogi to lokalne, dojazdowe i drogi wiejskie.

- uczestniczyłem w zebraniu wiejskim w Węchadłowie 
- rozmawiałem z radnym Panem Gnidzińskim o złożonej przez niego rezygnacji z funkcji

radnego.
- Odbył się przetarg na sprzedaż  nieruchomości w Sędowicach i Tomaszowie, nie odbył

się natomiast na Zagajów i Węchadłów z braku ofert.
      Zachodzi konieczność obniżenia ceny tych nieruchomości.
      Obserwując widzimy , takie zjawisko , że coraz więcej jest chętnych na działki  
      niezabudowane .Musimy ogłosić drugi przetarg.
Radny Klamiński przypomina , że na terenie gminy są drogi , które mają 15 m szerokości,
gdzie  to  właśnie mieszkają  dwie rodziny. Jest  droga w kierunku tzw. Kaczmarówki ,
droga szeroka i można tym ludziom zrobić drogę mowa o Sędowicach.
Wójt ponownie informuje ,  że muszą to być drogi ,  które mają nadane numery decyzja
Wojewody   ,  na  inne  drogi  nie  pozyskamy  środków,  jedynie  tylko  z  Urzędu
Marszałkowskiego.
Jeżeli będą środki nic nie stoi na przeszkodzie , aby wszystkie drogi remontować.

   Radny Banaszek  tygodnik Ponidzie  podał informacje nieodpowiednie .Napisano , że drogi
i woda zrobiona ,  ale nie podano na ile zadłużono gminę .  Inne gminy dostały środki na
inwestycje a nasza gmina nic nie dostała .
Wójt  odpowiada  ,  że  kredyt  został  zaciągnięty  ,  ale  krótkoterminowy  do  czasu  zwrotu
pieniędzy z Agencji  Państwa radni dopiero niedawno uchwaliliście Plan Rozwoju Lokalnego
więc dopiero po uchwaleniu mogliśmy złożyć dokumenty na pozyskanie środków co zostało
uczynione.
Po dyskusji sprawozdanie Wójta zostało przyjęte.

Ad.6.Następnym punktem obrad dzisiejszej sesji  jest  informacja o realizacji  uchwał Rady
Gminy z poprzedniej sesji
Przewodniczący Rady Gminy prosi Panią Zastępca Wójta o przedstawienie  informacji.
Pani Zastępca Wójta przedstawia informację- informacja została przyjęta.
Przewodniczący Rady Gminy informuje ,  że Panowie Radni otrzymali projekt uchwały w
sprawie sprzedaży nieruchomości gminnych położonych w miejscowości Zagajów.
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Informuję  ,  że  działki  te  o  których  mowa stanowią  mienie  przejęte  na  rzecz  gminy po
zmarłym Mieczysławie Jobczyku z Zagajowa.
Czy Panowie radni mają pytania.
Jeżeli nie ma proszę Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o odczytanie projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje projekt uchwały pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za.
Przewodniczący Rady Gminy prosi  Panią  Skarbnik o przedstawienie  projektu  uchwały w
sprawie wprowadzenia zmian w budżecie gminy na 2004 rok.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o opinię.
Przewodniczący  Komisji  przedstawia  opinię  –  opinia  pozytywna  jednocześnie  opinia  ta
zawiera zapis , że środki pozyskane jako kara za nielegalne wydobycie piasku przez Pana
Chrzanowskiego ,  które wpłynęły do urzędu ,  które wpłynęły do urzędu  przeznaczyć na
remont drogi w kierunku Businy.
Skarbnik  Gminy  informuje  ,  że  Panowie  Radni  otrzymali  projekt  uchwały  wraz  z
uzasadnieniem ale proszę o dyskusję.
Radny Janus wyremontować drogę w kierunku Papajów  w Sędowicach, przecież ci ludzie
też płaca podatki.
Sołtys wsi Węchadłow  ja rozumie Pana Janusa , ale każdy kto przejedzie przez Sędowice
wszędzie jest asfalt tylko pozazdrościć.
Dlatego proszę zobaczyć ile środków poszło dla Węchadłowa , a przecież również podatek
od nieruchomości płacą mieszkańcy Węchadłowa.  
Radny Ziółkowski uchwała w sprawie zmian w budżecie gminy dotycząca wprowadzenia do
budżetu środków można ją wprowadzić na sesji następnej.
Skarbnik odpowiada ,  że pismo wpłynęło wczoraj i  nie było możliwości  zwołać komisji,
dlatego czynimy to dzisiaj.
Radny Kowalczyk przecież to my dzielimy środki , to Rada decyduje.
Wójt Gminy , powiedział , że na początku kadencji mówiłem , ze o wprowadzaniu zmian w
budżecie będę informował na bieżąco. Przecież Panowie wiecie , że mamy kredyt  dlatego
środki które wpływają od Wojewody wciągamy do budżetu.
Radny Koziara , dlatego środki o których mówimy przekażmy na tą drogę w kierunku Businy
, jest to trafne,  droga ta jest zniszczona  przez sprzęt ciężki skoro środki te wpłynęły z tego
tytułu przeznaczamy je właśnie na drogi. 
Przewodniczący Rady Gminy propozycję Komisji Budżetowej przeznaczenia kwoty 8000 zł
na remont drogi w kierunku Businy  poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  o  odczytanie
projektu  uchwały  w  sprawie  wprowadzenia  zmian  w  budżecie  gminy  na  2004   wraz  z
uwzględnieniem propozycji Komisji .
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projekt uchwały. 
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 10 było za 
Przewodniczący  Rady  Gminy  przystępuje  do  następnego  punktu  porządku  obrad  sesji
projektu uchwały w sprawie określenia wysokości stawek podatku od nieruchomości.
Prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów o
opinię.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Radny  Koziara  uczestniczyłem  w  posiedzeniu  Komisji  Budżetowej  na  której  to
zaproponowałem zmianę zapisu w projekcie powyższej uchwały w $ 1 pkt. 2  w wierszu w

4



którym to dzielimy emerytów i rencistów , dlatego moja propozycja 0,15 zł   od 1 m kw.
będących we władaniu emerytów i rencistów.
Dalej chciałbym zapytać ile zyskamy jako gmina jeżeli zróżnicujemy emerytów i rencistów z
ZUS-u, a KRUS-u.
Pani  Józefa  Mitrega   inspektor  ds.  podatków i  opłat  wyjaśnia  ,  że  gmina  z  tego  tytułu
osiągnie około 2000zł 
W związku z powyższym Radny Koziara zgłasza wniosek formalny aby w projekcie uchwały
dokonać zapisu , że 0,15 zł  od 1 m kw. powierzchni użytkowej budynków będących  we
władaniu  emerytówi rencistów.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Pana Koziary poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 7 było za 3 przeciw, 2 wstrzymujące.
Radny Kowalczyk  emerytów i rencistów dzielimy bo przecież zróżnicowane są emerytury i
renty.
Sołtys wsi  Zagajówek  przecież  musimy sobie  powiedzieć  ,  że  od  dwóch lat  nie  mamy
rewaloryzacji emerytur i rent.
Radny Ziółkowski , nie rozumiemy tych uchwał , jeżeli wzrosły podatki o 3, 2 %, więc to co
mówił  Radny  Koziara  jest  adekwatne  ,  natomiast  nie  dzielmy  nikogo  nie  budzmy
kontrowersji.
Wójt Gminy odpowiada , że wszyscy nie lubimy płacić podatków , ale wszyscy mamy 
wymagania, a przecież środki muszą się znaleść.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi   Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  o  odczytanie
projektu uchwały w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości .
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 11 było za 1 wstrzymujący.
Przewodniczący Rady Gminy przystępuje do kolejnego punktu porządku obrad sesji  projektu
uchwały w sprawie zwolnień w podatku od nieruchomości.
Prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów o
opinię.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.

Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  o  odczytanie
projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projektu uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest 
Projekt uchwały w sprawie obniżenia średniej ceny skupu żyta do celów wymiaru podatku
rolnego.
Prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów 
o opinię.
Przewodniczący Rady Gminy przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Radny Tyburczyk  wiemy wszyscy , że temat ten jest drażniący , bo sam jestem rolnikiem 
 wiemy , że wszystko dzisiaj kosztuje , dlatego na posiedzeniu komisji zaproponowaliśmy
podwyżkę, a środki przeznaczyć na drogi.
Radny  Kowalczyk  –  uważam  ,  że  kolega  podkreśla  potrzeby  ,  baza  to  subwencja
Ministerstwa Finansów  obniżając mamy mniej subwencji.
Sołtys wsi  Zagajówek – każdy pochodzi ze wsi , wiemy , że towarów nie ma gdzie zbyć ,
dlatego pytam kto podjął taką uchwałę , ile i w jakiej kwocie urząd  umorzył podatek u ilu
rolników był komornik.
Wójt Gminy informuje , że stawki ustala GUS , natomiast Rada Gminy może obniżyć.
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Radny Klamiński  czy jest  gmina  zorientowana  jak  wygląda  sytuacja  w  innych gminach
ościennych.
Wójt Gminy odpowiada , że różnie, ale myśmy przez dwa lata nie podwyższali.
Sołtys wsi  Tur Górny  w gminie Imielno jest podatek nie podwyższony.
Radny Chmielarski  ja też jestem rolnikiem , wy rolnicy nie umiecie się skonsolidować.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Komisji Budżetowej z zapisem 34 zł za q poddaje pod
głosowanie.    
W wyniku głosowania 6 za 5 przeciw 1 wstrzymujący.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projekt uchwały .
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania  8 za  3 przeciw  1 wstrzymujący.
Przewodniczący  Rady Gminy przystępuje do punktu obrad sesji projektu uchwały w sprawie
określenia wysokości stawek podatku od środków transportowych.
Prosi Przewodniczącego Komisji Rozwoju Społeczno-Gospodarczego Budżetu i Finansów o
opinię
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię  - opinia pozytywna.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  o  odczytanie
projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 12 było za. 
Przewodniczący Rady Gminy ogłasza  10 minut przerwy.
Po przerwie Przewodniczący Rady Gminy wznawia obrady sesji.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że kolejnym punktem porządku obrad sesji jest
Projekt uchwały w sprawie stawek opłaty targowej , terminu płatności , określenia 
inkasentów oraz wynagrodzenia za inkaso.
Przewodniczący Rady Gminy prosi o dyskusję.
Radny Koziara  do każdej uchwały musimy podchodzić poważnie .
Radny Klamiński jest to uchwała do uchwały przecież może do gminy przyjechać wykupić w
formie talonu czy innego dokumentu .
Radny Ziółkowski – Policja może sprawdzić , ale pod względem technicznym pojazd.
Radny Kowalczyk  proponuje zmianę zapisu w $ 1 pkt.1 podpunkt  a- 2 zł, b- 4 zł, c- 1 zł,
Radny Tyburczyk popiera propozycje  Radnego Kowalczyka.
Wójt Gminy dodaje , jeżeli sołtys będzie zainteresowany to będzie pobierał opłaty  jeżeli nie
zgodzi  się to będziemy musieli problem rozwiązać w Urzędzie.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Kowalczyka poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 9 było za 1 przeciw, 1 wstrzymujący.
Przewodniczący   Rady  Gminy  prosi  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  o  odczytanie
projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projekt uchwały .
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania  8 było za , 2 przeciw , 1 wstrzymujący.
Przewodniczący  Rady  Gminy  przystępuje  do  następnego  punktu  porządku  obrad  sesji
przyjęcia projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie wysokości czesnego oraz jego
przeznaczenia w przedszkolach publicznych prowadzonych przez gminę.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Rozwoju  Społeczno-
Gospodarczego Budżetu i Finansów o przedstawienie opinii.
Przewodniczący Komisji przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Radny Klamiński  czy uwzględnia  projekt  tej  uchwały zapis  co  z  zapłatą  czesnego jeżeli
dziecko zachoruje. 
Wójt Gminy odpowiada  że za nieobecność również się ponosi opłaty.
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Obecny na sesji Pan Morgaś pyta co będzie z opłatami wniesionymi wcześniej 
Przewodniczący Rady Gminy prosi Wiceprzewodniczącego o odczytanie projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projekt uchwały.
Przewodniczący Rady Gminy poddaje pod głosowanie .
W wyniku głosowania 10 było za 1 wstrzymujący.
Następny  projekt  uchwały  to  zmiana  formy  organizacyjno-prawnej  przedszkoli
prowadzonych przez gminę Michałów.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Przewodniczącego  Komisji  Zdrowia  Oświaty
Kultury Bezpieczeństwa Publicznego Bezpieczeństwa Przeciwpożarowego o opinię.
Przewodniczący Komisji  przedstawia opinię – opinia pozytywna.
Przewodniczący  Rady  Gminy  prosi  Wiceprzewodniczącego  Rady  Gminy  o  odczytanie
projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady  Gminy projekt uchwały poddaje pod głosowanie.
W wyniku głosowania 9 za 1 wstrzymujący przy 10 głosujących.
Przewodniczący Rady Gminy informuje , że następnym punktem porządku obrad sesji
jest projekt uchwały w sprawie stwierdzenia wygaśnięcia mandatu radnego .
Prosi Wiceprzewodniczącego Rady Gminy o odczytanie projektu uchwały.
Wiceprzewodniczący Rady Gminy odczytuje projekt uchwały.
W wyniku głosowania 4 było za 6 wstrzymujących.

INTERPELACJE I  ZAPYTANIA RADNYCH.

Radny  Ziółkowski zgłasza interpelację  sporządzić wykaz osób i stanowisk zatrudnionych w
Urzędzie gminy .
Radny Klamiński zwracam  się ponownie do pani Dyrektor z Michałowa o wyjaśnienie
czy jest prawdą , że nauczyciel od języka angielskiego uczy 35 godzin.
również nauczycielka od matematyki uczy 7 godzin dziennie, dlatego moja prośba dbajmy o
dzieci nie róbmy im krzywdy .
Radny Koziara  pytanie do Pana Wójta czy rozważa Pan Wójt wprowadzenie sześciolatków
do szkoły.
Przedszkola kosztują nas przecież bardzo dużo dlatego pytanie i co dalej z przedszkolami.
Radny Ziółkowski  zgłasza  wniosek o przygotowanie  projektu  uchwały w sprawie  zbycia
działki dla Pana Pitka .
Radny Tyburczyk  jestem neutrealny bo i Pan Pitek i Pan Pięta ubiega się o kupno działki , a
działka ta może być potrzebna na potrzeby szkoły.
Przewodniczący Rady Gminy wniosek Radnego Ziółkowskiego poddaje pod głosowanie.
W  wyniku  głosowania  7  było  za  1  przeciw,  2  wstrzymujące.  Wójt  Gminy  informuje  ,
odnośnie nauczania  w ilości godzin języka angielskiego , o którym mówi Radny Klamiński
jest różnie , mogłoby być 18 godzin , ale nie ma natomiast od przyszłego roku będzie dwie
panie.
Na posiedzeniach komisji  również dyskutowaliśmy w temacie zerówek , temat ten będzie
dokładnie omawiany na dzień dzisiejszy nie jesteśmy w stanie nic zrobić.
Radny  Chmielarski  prosi  Panią  Skarbnik  o  informację  w  temacie  realizacji  środków
SAPARD.
Pani  Skarbnik  informuje  ,  że  w  dniu   26.11.2004  wpłynęły  środki  na  drogę  Sędowice
Helenówka  i  Sadkówka  

WOLNE WNIOSKI
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1.Sołtys  wsi   Michałów  zwrócił  się  do  radnego  Banaszka   ,  aby nie  zarzucał  mu  ,  że
zlikwidował pocztę
    w Michałowie, bo to właśnie pan  Panie Banaszek robił zamęt wokół tej całej sprawy i Pan
się  przyczynił do tego.
2.Radny Banaszek  twierdzi , że to Straż się przyczyniła do tego.
3. Radny Janus  nie ma jednej sesji , żeby temat poczty nie był dyskutowany , przecież wiemy
, że w tym lokalu nie można było. 

           Wobec wyczerpania się porządku obrad dzisiejszej sesji  Przewodniczący Rady
Gminy  powiedział  zamykam  zwyczajną  sesję  Rady  Gminy  w  Michałowie  dziękując
wszystkim za udział.

                                                           
SEKRETARZ OBRAD                                         PRZEWODNICZĄCY
ARTUR ZYCH                                                   R  A  D  Y       G  M  I  N  Y 
                                                                              STANISŁAW BOCHENEK
                                      
Protokolant
Teresa Dzierżak
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